
                                                                 

 

SKJONG BÅTFORENING 

MØTEREFERAT ÅRSMØTE 2009 

 

STED: PSS CATERING   

DATO: 18.03.10 kl 2000 

MØTTE: 18 MEDLEMMER   

 

1. Innkallinga til møtet ble godkjent 

2. Saklista ble godkjent 

3. Kjell Gjerde ble valgt til ordstyrer og Henrik Bakken til referent. Arnt Dahle og Steinar Bjerke 

signerer årsprotokollen. 

 

4. Årsmelding for driftsåret 2009 ble opplest av Henrik Bakken. Det kom innspill om at 

årsmelding burde inneholde breddemeter-pris ved hvert årsskifte. 

 

5. Kasserer Arne Klykken gikk igjennom regnskapet. Regnskapet er revidert og godkjent. 

Hovedposter til regnskapet ligger på foreningens hjemmeside: www.skjonghamna.com  

Det var ingen kommentarer til regnskapet. 

 

6. Nestleder Henrik går igjennom framtidsplaner for Skjonghamna. Han viste en powerpoint-

presentasjon som illusterer styrets forslag til utvidelse. Årsmøtet gir styret ved avstemning full 

støtte og videre mandat for å jobbe videre med disse planene. Planene ligger også på 

foreningens hjemmeside: www.skjonghamna.com  Foreningens leieavtale med kystverket er 10 

år. Denne avtalen går ut i 2013. 

 

7. Styret inviterte ordfører Knut Støbakk. Han orienterte om status mtp avhending av hamna. 

Kommunen har kontaktet Kystverket for å få ta over alle utdaterte fiskerihamner i kommuna. 

Det er nedsett en komite fra kommunens side som skal holde kontakt med Kystverket. Denne 

komiteen har full støtte i kommunestyret.  

Kystverket på sin side er igang med å avlyse alle tinglyste servitutter som ligger i moloen og 

molofestet. Deretter skal en takst foreligge før en eventuell overtagelse kan skje. Kommunen vil 

da stå som eier av hamnene, mens foreninger vil få driftsansvaret. Hva som ligger i dette vil 

komme fram i form av en skriftlig avtale når dette er aktuellt. Han avsluttet sitt innlegg med at 

han har ikke hørt et pip fra Kystverket på lang tid , og han er ikke optimist i forhold til framdrift. 

Han oppforder foreninga til å sende en søknad til kommune/havnevesen med konkrete planer 

for utviding, dette for samtidig å legge press på Kystverket. Kommunen vil være med å pushe 

på.   
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8. Det ble enstemmig vedtatt å øke medlemskontigent i 2010 til kr 200, det ble enstemming vedtatt 

å øke havneavgift til kr 500 pr meter.  

 

9. Valgkomiteens innstilling ble lest opp. Valgkomiteen har iår som ifjor bestått av Hans Eirik 

Pettersen og Audun Stølen.  

Dette er styret for foreninga i 2010: 

 

Leder                             Kjell Gjerde                                           Fortsetter fra 2009 (nytt verv) 

Nestleder/sekr              Audun Stølen                                         Valgt for 2 år 

Kasserer                       Arne Klykken                                         Fortsetter fra 2009 

Styremedlem               Trond Remøy                                         Fortsetter fra 2009 

Styremedlem               Ronald Nordstrand                                Fortsetter fra 2009 (nytt verv)               

Vararepr                      Arne Johnsen                                        Valgt for 2 nye år 

                                    Jan Ole Vinje                                         Fortsetter fra 2009 

 

 

10. Andreas Skjong og Steinar Bjerke fortsetter som revisorer. 

 

 

 

 

 

   Arnt Dahle                                                                                                             Steinar Bjerke 
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SKJONG BÅTFORENING 

MØTEREFERAT  MEDLEMSMØTE 

 
Dato: 18.03.10 

Sted: PSS  Catering 

Møtte: 18 medlemmer. Møtet ble holdt rett etter årsmøtet. 

 
1. Man ser et stort behov for å mudre ut bedre ved pir 1. Dette har vært tatt opp tidligere. 

Styret har ingen umiddelbare planer om å mudre, men vil bli prioritert ved første anledning. 

2. I lys av den lange ventelista etterlyser man en bedre utnytting av hamna. Det er mange 

tomme plasser som kanskje man kunne fått til leieavtaler på. Dette er noe som styret har 

brukt mye tid på i 2009, og som har resultert i 6 leieavtaler. Styret vil jobbe videre med dette 

og i 2010, men oppfordrer alle til å kontakte styret om de har plasser til fremleie. Jamfør 

foreningens vedtekter. Man vil for fremtiden mulig innføre en årlig gjennomgang av 

båtplassser. 

3. Foreningens vedtekter trenger en gjennomgang og en revisjon. Den er utdatert på flere 

områder.  

4. Strømforbruket ved hamna har gått betraktelig opp i det siste. Man ser stadig flere benytte 

seg av landstrøm og styret vil se på forskjellige måter for å kunne registrere dette. 

5. Det har blitt oppdaget en vannlekkasje på vanntilførselen til hamna. Dette vil bli utbedret på 

dugnad. 

6. Etterhvert som anlegget blir eldre og man går mot utviding ser man behovet for et 

”havnesjef” – verv. En som har tid og interesse til å ha oppsyn med havneanlegget og 

administere dugnader osv. 

7. Alle må påse at de har stramme og gode fortøyninger og bruker strekkavlastninger. Det er 

og viktig at man knyter over båsen sin om den ikke er i  bruk . Slakke fortøyninger skaper 

unødig slitasje  

8. Det ble diskutert om man skal ta litt betaling for bruk av slippen. Man ser stadig folk fra 

hele kommunen benytte seg av slippen. Dette ble ikke tatt stilling til. 

9. Vi minner om hjemmesiden www.skjonghamna.com  

 

 

Henrik Bakken 

ref 
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